
                 Keski-Uudenmaan Kuulo ry 

SYYSKOKOUS 

Paikka:        Mäntymäki Luurikuja 1, Hyrylä, Tuusula 

Aika:            19.11.2024 klo 17.00–19.00 

Läsnäolijat   Erillinen liite  

Järjestäytyminen: 

1. Kokouksen avaus  

Yhdistyksen puheenjohtaja Ari Haapanen avasi kokouksen. 

2. Kokouksen järjestäytyminen:  

- Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Ari Haapanen. 

- kokouksen sihteeriksi valittiin Suvi Laurila 

- pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Ritva Kiviharju ja Risto Rajala, jotka toimivat 

tarvittaessa myös ääntenlaskijoina 

- muita toimihenkilöitä ei valittu 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus Kokous todettiin lailliseksi ja 

päätösvaltaiseksi 

- kutsu paikallislehdessä 8.11sääntöjen määräämällä tavalla viikkoa ennen 

kokousta. Lisäksi     

- yhdistyksen nettisivuilla sekä  

- yhdistyksen lehdessä 

 

4. Hyväksytään kokouksen esityslista    

Hyväksyttiin kokouksen esityslista 

 

Päätösasiat 

5. Valitaan seuraavaksi toimintavuodeksi yhdistyksen hallituksen puheenjohtaja 

- Riitta Raasakka, Keravalta, valittiin yhdistyksen seuraavaksi 

puheenjohtajaksi.  

6. Vahvistetaan hallituksen muiden jäsenten ja varajäsenten lukumäärä 16 §:n 

mukaisesti 

Päätettiin, että hallituksessa on kuusi jäsentä ja kaksi varajäsentä. 

7. Valitaan seuraavaksi kaksivuotiskaudeksi yhdistyksen hallitukseen jäsenet 

erovuoroisten tilalle 



- Erovuoroisten hallituksen jäsenten tilalle valittiin Raija Lehikoinen Tuusulasta 

(jatkaa), Raisa Karhapää Tuusulasta (uusi) ja Jari Alatalo Tuusulasta (jatkaa)  

8. Valitaan seuraavaksi toimintavuodeksi hallituksen varajäsenet  

      -   Varajäseniksi valittiin Kaisa Venho Tuusulasta (jatkaa) ja Suvi Laurila 

Keravalta (jatkaa). 

          

9. Valitaan seuraavaksi toimintavuodeksi sekä vuodeksi 2024 toiminnantarkastaja ja 

varatoiminnantarkastaja  

- toiminnantarkastajaksi vuosille 2024 ja 2025 valittiin Eeva Kuortti ja   

varatoiminnantarkastajaksi Mirinda Ahlqvist. 

10. Käsitellään hallituksen ehdotus seuraavan toimintavuoden toimintasuunnitelmaksi 

- Puheenjohtaja esitteli hallituksen esitystä vuoden 2025 

toimintasuunnitelmaksi. 

- Käydyn vilkkaan keskustelun jälkeen kokous päätti hyväksyä hallituksen 

esityksen yhdistyksen vuoden 2025 toimintasuunnitelmaksi. 

- Keskustelun aikana esille tulleet asiat otetaan soveltuvin osin huomioon ensi 

vuoden toiminnassa. 

11. Valitaan yhdistyksen edustajat piirin järjestöpäivään liiton hallintosäännön   

mukaisesti  

- Yhdistys lähettää piirin virallisiin tilaisuuksiin 1+3 henkilöä, jotka hallitus 

päättää. Muutoin piirin tilaisuudet ovat kaikille avoimia ja omakustanteisia.  

12. Asetetaan tarvittavat työryhmät ja valitaan niihin jäsenet  

- ei asetettu työryhmiä 

13. Määrätään jäsenmaksujen suuruus seuraavalle toimintavuodelle  

- Hyväksyttiin hallituksen esitys, jossa jäsenmaksut pysyvät ennallaan. 

         a varsinainen jäsen 25 euroa,  

         b perheenjäsen 15 euroa,  

         c nuorisojäsen 12 euroa,  

         d veteraanijäsen 4 euroa,  

         e liitännäisjäsen 13 euroa,  

         f vapaajäsen -9 euroa (yhdistys maksaa Kuuloliiton osuuden) 

14. Käsitellään hallituksen ehdotus seuraavan toimintavuoden talousarvioksi 

- Puheenjohtaja esiteli hallituksen esityksen yhdistyksen vuoden 2025 

talousarvioksi. 

- Keskustelun jälkeen kokous hyväksyi hallituksen esityksen.  

15. Käsitellään esitykset yhdistyksen aloitteiksi liittohallitukselle, liittokokoukselle ja 

muille yhdistyksen tarpeelliseksi katsomille tahoille  



- Käydyn keskustelun jälkeen kokous päätti uusia liittohallitukselle jo vuonna 

2017 tekemänsä aloitteen liiton jäsenmaksujen perinnän aikaistamisesta.  

16. Päätetään seuraavan vuoden kokousten koollekutsumistavasta 14 §:n   

määräämissä rajoissa  

- Ei muutoksia nykyiseen käytäntöön. 

17. Käsitellään muut kokouskutsussa mainitut asiat  

- ei ollut muita asioita käsiteltäviksi 

18. Merkitään pöytäkirjaan jäsenten hallitukselle antamat evästykset ja toivomukset 

- Puheenjohtaja kertoi Kuuloliiton edustajan kanssa käymästä keskustelusta 

liittyen yhdistyksen toimialueeseen. Taustalla on tilanne, jossa Sipoon kunta 

kuuluessaan Itä-Uudenmaan Hyvinvointialueeseen ei saa riittävästi 

yhdistyksemme huomiota. Näyttäisi siis siltä, että Porvoon Seudun Kuulo 

ry:n toimialue voisi ulottua Sipooseen ja se paremmin tukisi Sipoolaisten 

tilannetta. 

- Keskustelu merkittiin tiedoksi.  

19. Kokouksen päättäminen 

- Puheenjohtaja päätti syyskokouksen klo 18.30. 

______________________________                ____________________________ 

Ari Haapanen  Suvi Laurila 

Puheenjohtaja 

 

Sihteeri 

 

 

   

Pöytäkirjantarkastajat: 

_____________________________                    _____________________________ 

Risto Rajala                                      Ritva Kiviharju 


